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Abstract (en)
[origin: WO9015507A1] A signal representative of a television program guide and a signal indicating which program is currently being received are
received at the point of reception of a television program signal. The program guide signal is used to cause a program guide to be displayed on a
television screen. A viewer selects one or more programs to be recorded or viewed from the displayed guide. While the received program indicating
signal indicates that the program currently being received is one of the selected programs, recording or viewing of the program is enabled. A further
extension of the invention causes the name of a television program to be recorded on a video recording along with the program so that on replay the
recording can readily be identified.

Abstract (fr)
Un signal représentant un guide de programme de télévision et un signal indiquant quel programme est en cours de réception sont reçus
au point de réception d'un signal de programme de télévision. Le signal de guide de programme est utilisé pour entraîner l'affichage d'un
guide de programme sur un écran de télévision. Le téléspectateur sélectionne un ou plusieurs programmes à enregistrer ou à regarder à
partir du guide affiché. Pendant que le signal d'indication du programme reçu indique que le programme en cours de réception est l'un des
programmes sélectionné, l'enregistrement ou la visualisation du programme est validé. Une extension ultérieure de la présente invention permet
l'enregistrement du nom d'un programme de télévision sur un enregistrement vidéo, conjointement avec le programme, de sorte que, lors de la
lecture, l'enregistrement peut être immédiatement identifié.
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